



## KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA

### KENYATAAN TAWARAN

**TARIKH IKLAN : 13 SEPTEMBER 2023 (RABU)**

Tawaran Tender adalah dipelawa daripada pembekal-pembekal yang berdaftar dengan **SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM)** untuk mengambil bahagian di dalam tender seperti berikut:-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	SYARAT PENYERTAAN TENDER	TARIKH TAKLIMAT TENDER (KEHADIRAN TAKLIMAT DIWAJIBKAN)	TEMPAT/TARIKH/ MASA DOKUMEN DIJUAL	HARGA DOKUMEN (RM)	TARIKH TENDER DITUTUP
<p>Tawaran Tender Bagi Membekal Label Keselamatan Hologram Bagi Produk Farmaseutikal Berdaftar Dengan Kementerian Kesihatan Malaysia</p> <p>No. Jadual T/P&amp;P : 67/2023</p>	<p>i. <b>Petender DIWAJIBKAN menghadiri taklimat tender;</b></p> <p>ii. Berdaftar dengan SSM;</p> <p>iii. Petender hanya dibenarkan membeli satu (1) dokumen tender dan mengemukakan satu (1) tawaran tender sahaja;</p> <p>iv. <b>Petender dikehendaki membawa COP RASMI SYARIKAT ketika menghadiri Taklimat Tender;</b></p> <p>v. Kementerian Kesihatan Malaysia berhak memanggil mana-mana petender pada bila-bila masa mengikut keperluan; dan</p> <p>vi. Sebarang pertanyaan mengenai tender ini boleh dikemukakan kepada Unit Dasar dan Perancangan Penswastaan, Bahagian Perolehan dan Penswastaan Kementerian Kesihatan Malaysia di talian 03-8883 3486/03-8883 3468.</p>	<p><b>Taklimat Tender</b></p> <p>Tarikh : 14 September 2023</p> <p>Masa : 10.00 pagi</p> <p>Tempat : Dewan Serbaguna, Aras 8, Kementerian Kesihatan Malaysia</p> <p>Kehadiran ke Taklimat Tender diwajibkan kepada dua (2) orang SAHAJA.</p> <p>Pendaftaran bagi taklimat tender akan bermula pada jam 9.00 pagi.</p>	<p>Dokumen tender hanya akan dijual kepada syarikat yang menghadiri taklimat tender sahaja.</p> <p>Petender yang telah membeli dokumen tender semasa tender terdahulu (17 Mei 2023 hingga 8 Jun 2023) boleh mendapatkan dokumen tender baharu tanpa sebarang bayaran.</p> <p>Dokumen Tender boleh diperolehi / dijual mulai 14 September 2023 di:-</p> <p>Kaunter Tender Bahagian Perolehan dan Penswastaan, Kementerian Kesihatan Malaysia, Aras 7, Blok E7, Kompleks E, Presint 1, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62590 Putrajaya</p> <p>pada waktu-waktu pejabat seperti berikut:</p> <p><b>Isnin – Khamis :</b> 8.00 pg – 1.00 ptg 2.00 ptg – 4.00 ptg</p> <p><b>Jumaat :</b> 8.00 pg – 12.00 t/hari 2.45 ptg – 4.00 ptg</p>	<p>5,000.00</p> <p>(Tidak akan dikembalikan)</p>	<p><b>4 Oktober 2023 (21 hari)</b></p> <p><b>Jam 12.00 tengah hari</b></p>

Tempat serahan Dokumen Tender hanya di:

**KAUNTER TENDER  
BAHAGIAN PEROLEHAN DAN PENSWASTAAN,  
KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA,  
ARAS 7, BLOK E7, KOMPLEKS E, PRESINT 1,  
PUSAT PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN,  
62590 PUTRAJAYA**

**DOKUMEN TENDER YANG LEWAT TIDAK AKAN DITERIMA. KEMENTERIAN INI TIDAK BERTANGGUNGJAWAB DI ATAS SEBARANG KELEWATAN PENGHANTARAN DOKUMEN TENDER MELALUI POS LAJU / *COURIER*.**

Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dalam bentuk **Bank Draf** atau **Kiriman Wang sahaja** atas nama **Ketua Setiausaha, Kementerian Kesihatan Malaysia**. **BAYARAN MELALUI WANG TUNAI/CEK/WANG POS TIDAK DITERIMA.**

**DOKUMEN TENDER HANYA AKAN DIJUAL KEPADA PETENDER YANG MENGHADIRI TAKLIMAT TENDER SEPERTI YANG DITETAPKAN OLEH KEMENTERIAN INI DAN PETENDER YANG BERMINAT HENDAKLAH MENGEMUKAKAN SATU (1) SIJIL SSM (TIDAK DIKEMBALIKAN) SEMASA PEMBELIAN DOKUMEN TENDER.**

Pelaksanaan tender terbuka pembekalan label keselamatan hologram ini **adalah tidak tertakluk kepada mana-mana peraturan dan tatacara perolehan Kerajaan dan tidak mempunyai kod bidang.**

Kementerian Kesihatan Malaysia tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah ataupun sebarang tawaran.

Ketua Setiausaha  
Kementerian Kesihatan Malaysia.